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عصبانیت خداداد 
از فحاشی های 

اینستاگرامی

خداداد عزیزی بعد از آنکه در 
مصاحبه ای تلویزیونی از کارلوس 

کی روش بابت حرف های 
گذشته اش علیه او عذرخواهی 

کرد، در فضای مجازی مورد 
اهانت های زیادی قرار گرفت. تا 

جایی که او را به واکنش واداشت: 
»متأسفانه یک عده بیکارند و در 

فضای مجازی فقط دنبال این 
هستند که ببینند چه کسی چه 

متنی منتشر می دکنند تا بروند و 
فحاشی کنند. اکثر مردم ایران 

نحوه استفاده از فضای مجازی را 
بلد نیستند. فرقی هم نمی کند 

شما چه چیزی را بیان کنی؛ درباره 
یک موضوعی بگویی خوب 

است، فحش می دهند، بگویی 
بد است هم فحش می دهند.« او 
ادامه داد:   »خدا را شکر مردم عزیز 
ما می دانند من هر ایرادی داشته 

باشم، نان به نرخ روز خور نیستم. 
جالب است که گفته اند خداداد 
عزیزی کجای این فوتبال است؟ 

شما کجای این فوتبال هستید؟ 
تا به حال لگد به گربه زده اید؟ یک 

عکس با شورت فوتبالی دارید؟ 
فوتبال ما همین است.« 

 نابسامانی ادامه دار 
در مدیریت استقلال

اوضاع مدیریتی استقلال 
همچنان روبه راه نشده است. 

در تازه ترین اتفاق سعید 
رمضانی، سرپرست تیم، که در 

هفته های گذشته تلاش می کرد 
با آرامش و بدون حاشیه کارها را 
پیش ببرد، وقتی متوجه شد در 

فرودگاه امام خمینی )ره(، پول 
کافی برای حضور اعضای تیم 

 »CIP « استقلال در قسمت
وجود ندارد، تصمیم گرفت 

همراه استقلال به کویت سفر 
نکند. او به تقسیم پاداش بین 

بازیکنان و همچنین البسه 
استقلال در گمرک اشاره کرده و 

اینکه تا الان به دست تیم 
نرسیده است. رمضانی 

همچنین از اینکه باشگاه 
نتوانسته زمین تمرین تهیه 
کند، انتقاد کرده و گفته که با 

ادامه این روند چاره ای جز 
کناره گیری ندارد.« از سوی دیگر 

موسوی، عضو هیأت مدیره 
استقلال، هم که فرد متمولی 

است با پرداخت از قراردادها و 
پاداش ها و فراهم کردن پرواز 

اختصاصی کمک زیادی کرد اما او 
روز گذشته اعلام کرد اگر تا پایان 

هفته تکلیف مدیرعامل 
باشگاه مشخص نشود، 

 استعفا می کند.« همه این 
مسائل باعث ناراحتی شدید 

فرهاد مجیدی، سرمربی جوان 
استقلال، شده است. مجیدی 

معتقد است که تیمش در 
آستانه  بازی های حساسی قرار 

دارد و نباید باشگاهی مثل 
استقلال دچار مشکلات چنین 

پیش پا افتاده ای باشد. 

مهدی امیرآبادی بعد از ۸ سال محاکمه محترمانه اسکوچیچ
از ماجرای »جک تری دی« پرده برداشت

 افشای راز دوپینگ استقلالی ها 
در دربی

]شهروند[  کمی بعد از 18 آذرماه  سال 1390 که 
استقلال در مرحله یک چهارم نهایی جام حذفی 
با نتیجه 3 بر صفر پرسپولیس را شکست داد و 
دو  دوپینگی بودن  خبر  شد،  بعد  دور  راهی 
بازیکن آبی ها که از آنها بعد از بازی تست گرفته 
شده، بسیار سروصدا به پا کرد. آن زمان برخی 
بازیکنان  همه  که  کردند  ادعا  پرسپولیسی ها 
»جک تری دی«  ممنوعه  ماده  از  استقلال 
استفاده کرده اند و چون از مهدی امیرآبادی و 
میثم حسینی تست گرفته شده، دوپینگ آنها 
مسئولان  زمان  آن  البته  است.  شده  مثبت 
فدراسیون فوتبال خیلی به ماجرا نپرداختند و 
حتی در اقدامی عجیب حکم محرومیت هم برای 
همیشه  اینکه  با  نشد.  صادر  بازیکن  دو  این 
حرف  و حدیث های زیادی در این خصوص وجود 
اصل  نفهمید  کسی  هیچ وقت  اما  داشته 
گذشته  روز  اینکه  تا  است،  بوده  چه  داستان 
مهدی امیر آبادی بعد از هشت سال به اتفاقات 
دربی 73 اشاره کرد و طی مصاحبه ای گفت: »به 
داده  گیر  آن  روی  خیلی  که  جک تری دی  خاطر 
بودند، روی اعصاب ما رفتند. حتی بعد از آن که 
بپرسد وضع  که  نزد  کسی زنگ  مصدوم شدم، 
پایت چطور است. موضوع البته چیز خاصی هم 
آقا  بودند؛  آورده  دوبی  از  پودرهایی  یک  نبود. 
فرهاد)مجیدی( به ما گفت این را بخورید، خوب 
آن  در  ماده ای  یک  که  نمی دانست  ولی  است 
هم  ما  و  شده  ممنوع  تازگی  به  که  است 
چرا  گفتند  بعد  خوردیم.  و  نمی دانستیم 
جک تری دی خورده اید؟ درحالی  که به خدا من 
هیچ وقت نه اهل خوردن پودر و مکمل بودم، نه 
موادی مصرف کرده ام. بعد هم گفتیم همین را 
هم نمی خوریم و با همان ویتامین E خودمان را 
مکمل های  آن قدر  که  الان  می داریم.  نگه 
مختلف آمده است و...«. بعد از این صحبت ها، 
هواداران پرسپولیس که آن دربی را باخته بودند، 
و  دارند  اعتراض  موضوع  به  مجازی  فضای  در 
معتقدند کمیته انضباطی باید نتیجه را برگرداند. 
هرچند که چنین موضوعی بعد از هشت سال 

بعید به نظر می رسد. 

]شهروند[ جو فوتبال ایران بعد از انتخاب دراگان اسکوچیچ 
به عنوان سرمربی جدید تیم ملی به شدت ملتهب است. شاید 
به جرأت بتوان گفت تعداد منتقدان این انتخاب از موافقان آن 
بیشتر بود و همین مسأله نگرانی های زیادی را به وجود آورد. در 
کنار این مسأله ابهام و شایعات بسیار زیادی درباره پشت پرده 
توافق با این مربی کروات در رسانه ها و شبکه های اجتماعی وجود 
خبری  کنفرانس  یک  تیم ملی  جدید  سرمربی  اما  دیروز  داشت. 
برگزار کرد تا ضمن ارایه برنامه های خود برای موفقیت تیم ملی به 
تمام ابهامات و سوالات درباره حاشیه های انتخابش جواب بدهد. 
نشستی که بیشتر شبیه به یک محاکمه بود و البته اسکوچیچ 
هیچ سوالی را بدون جواب نگذاشت و تمام سعی خود را کرد با این 

نشست خبری بخشی از انتقادها نسبت به خود را کم کند.

آقازاده ها در انتخاب اسکوچیچ نقش 
پیرامون  که  فراوانی  حرف وحدیث های  درباره  اسکوچیچ 
اینکه  و  شده  ح  مطر ایران  تیم ملی  سرمربی  به عنوان  انتخابش 
برخی ها از دست های پشت پرده و آقازاده ها در انتخاب او نقش 
داشته اند، این گونه واکنش  نشان داد: »بنده نمی توانم در مورد 
پشت صحنه ها حرف بزنم، چون باید فدراسیون در این مورد حرف 
بزند. معتقدم به علت دانش و شناختی که از فوتبال ایران داشتم، 
فدراسیون فوتبال من را انتخاب کرد. اگر شما چیزی بیشتر از این 
می دانید، من نمی دانم و از آن بی خبر هستم، ضمن اینکه قراردادم 
را با آقای بهاروند )سرپرست فدراسیون فوتبال( امضا کردم و فکر 

می کنم این مسأله ای منطقی است.«

رابطه  محترمانه با منتقدان
از  که  است  گفته  گذشته  روز  خبری  کنفرانس  در  اسکوچیچ 
دارد  کامل  اطلاع  ایران  کشور  و  فدراسیون  مالی  سخت  شرایط 
و مسائل مالی اولویت آخرش برای پیگیری است. او همچنین 
تأکید داشت هیچ برنامه ای برای تقویم فوتبال ایران را که اولویت 
آن تیم ملی نباشد، نمی پذیرد. گفته به آینده امیدوار است و حتی 
و  موفقیت  به  و  باشد  ایران  سرمربی  هم  تا  سال 2050  می تواند 
رسیدن به جام جهانی و موفقیت در آسیا فکر می کند. همچنین 
به  گفته: »بنده همیشه  نیز  با منتقدان  برخوردش  درباره نحوه 
سایر  با  را  خودم  وقت  هیچ  و  گذاشته ام  احترام  مختلف  نظرات 
خودم  آینده  و  حال  گذشته،  به  بلکه  مقایسه نمی کنم،  مربیان 
اهمیت می دهم؛ اینکه دراگان اسکوچیچ کجا بوده، چگونه پیش 
من  البته  کند.  حرکت  سمت  کدام  به  باید  اکنون  و  است  رفته 
انتقادات را با آغوش باز می پذیرم و به تمام نظرات اهمیت خواهم 
داد، همچنین رابطه بسیار محترمانه ای با منتقدانم دارم و انتقاد 
آنها باعث انگیزه من می شود. برای بنده مهم است که در چه جوی 
فعالیت می کنم، چون از نظر شخصیتی انسانی هستم که نه فقط 
در فوتبال بلکه در همه جای زندگی ام تمرکزم روی کار خودم است و 
بیشتر از هر چیز به شغل خودم اهمیت می دهم تا اینکه به حواشی 

بیرون بپردازم.«

آیا دلال ها شما را آوردند؟
در  دلالان  نقش  درباره  صراحت  به  گذشته  روز  کنفرانس  در 
انتخاب اسکوچیچ سوال شد که این گونه پاسخ داد: »باید بگویم 
انتظار این سوال را نداشتم. سوال شما بنده را مجاب می کند تا در 

این مورد این گونه پاسخ دهم. من در دو دانشگاه و یک آکادمی 
حضورم  سال  پنج  فقط  نیز  تجربیاتم  مورد  در  و  فعالیت می کنم 
ح کردم. با تیم های النصر و فولاد حضور در لیگ  در ایران را مطر
قهرمانان را تجربه و فقط درباره آن چیزی صحبت کردم که در ایران 
بر من گذشته است. اگر در مورد ایجنت ها و کارگزاران صحبت 
می کنید، باید بگویم که ایجنت من در ایران خیلی بد است! بگذارید 
روشن تر برای شما بگویم اگر قرار است کارگزاران من را به شمال 
و جنوب کشور ببرند و بعد هم با نقشه من را به تیم ملی بیاورند، 
آنها کارشان را خیلی بد انجام داده اند. من اگر بخواهم در پارک قدم 
بزنم، هیچ گاه روی گل ها پا نمی گذارم تا مسیرم را کوتاه تر بکنم، بلکه 
مسیر درست را انتخاب خواهم کرد. مهم ترین مسأله این است که 

فدراسیون بداند با یک مربی صادق قرارداد بسته است.«

ید؟ یت ستاره ها را دار توان مدیر
بسیاری از منتقدان اسکوچیچ بر این باور هستند که این مربی 
توان مدیریت ستاره های تیم ملی ایران را نداشته و بازیکنانی که 
سال ها با کی روش کار کرده اند، امکان ندارد با او ارتباط خوبی برقرار 
کنند و به عبارتی ساده تر از او حساب ببرند. پاسخ اسکوچیچ به این 
ابهام را بخوانید: »تمام نقاط مثبت و منفی تیم ملی در گذشته را هم 
استخراج کرده ایم. از همین الان هم یک پیغام به تمام بازیکنان 
فوتبال ایران می دهم، از نظر من تمام بازیکنان از شانس مساوی 
برای حضور در تیم ملی برخوردارند و بحث حضور آنها در تیم ملی 
فقط بستگی به سطح آمادگی شان دارد. بنده ارتباطات بین المللی 
و اروپایی زیادی دارم و خیلی از مربیان باشگاهی که بازیکنان ایرانی 
دارند، از دوستان بنده هستند که درباره بازیکنان تیم ملی با آنها در 

ارتباط خواهیم بود.«

فهرست تیم ملی فروشی است؟
در  بازیکنان  برخی  که  مسأله  این  به  واکنش  در  اسکوچیچ 

فضای مجازی نسبت به انتخاب او واکنش منفی نشان داده اند 
بازیکنان به تیم ملی نسبت به این واکنش ها  آیا برای دعوت  و 
موضع گیری خواهد داشت یا همچنان بهترین نفرات را به تیم ملی 
دعوت می کند و به اصطلاح آیا لیست سیاهی در تیم ملی خواهد 
داشت یا نه، جواب مهمی داده است: »شاید نباید این سوال را 
می پرسیدید، اما با 51 سال سن، کسی نمی تواند مرا بخرد و لیست 
ح می شوند و مطمئنا  سیاهی نداریم. اینها شایعاتی است که مطر
بازیکنانی به تیم ملی دعوت می شوند که مستحق و لایق پوشیدن 

پیراهن تیم ملی هستند.«

شکایت نفت از اسکوچیچ به فیفا
در روزهایی که اسکوچیچ به دنبال فسخ قرارداد خود با باشگاه 
صنعت نفت آبادان بود، در رسانه ها خبرهایی منتشر شد مبنی بر 
اینکه این مربی بیماری قلبی را بهانه ای برای جدایی کرده است. 
زمانی هم که بلافاصله بعد از جدایی از صنعت نفت هدایت تیم ملی 
را برعهده گرفت، انتقادهای زیادی به او شد که اگر مشکل قلبی 
داشت و به دنبال درمان بود، چطور سر از نیمکت تیم ملی درآورد. 
اسکوچیچ درباره این ابهام بسیار بزرگ به این شکل شفاف سازی 
کرد: »اینکه گفته می شود مشکل قلبی دارم و خبرهای دیگر را من 
هم در رسانه ها شنیدم. البته باید بگویم من آلرژی به هوا داشتم که 
در آبادان بیشتر شده بود، اما خدا را شکر معالجه شد. به علت تعهد 
اخلاقی که به باشگاه صنعت نفت داشتم، قول داده بودم در ایران 
قطعا  تیم ملی  ولی  نکنم،  سرمربیگری  باشگاهی  تیم  هیچ  برای 
موضوعی متفاوت است.« جدا از نحوه جدایی دراگان اسکوچیچ از 
نفت آبادان که انتقادات زیادی را به سویش روانه کرد، از نظر حقوقی 
بین او و باشگاه نفت آبادان توافق نامه ای امضا شده که اگر این 
مربی با تیم ایرانی قرارداد ببندد باید 140 هزار دلار غرامت به باشگاه 
جنوبی بدهد، از این رو با پرداخت نشدن این مبلغ نفت آبادان قصد 

کرده از سرمربی تیم ملی به فیفا شکایت کند. 

سوژ ه روز

رایزنی برای رساندن بسکتبال 
با ویلچر و فوتبال نابینایان به توکیو

در کمیته ملی پارالمپیک چه خبر است
]شهروند[ در هفته های اخیر، حتما بارها روی 
صفحات ورزشکاران و برخی هنرمندان خواندید 
نه چندان  دلایلی  با  پارالمپیک  ملی  کمیته  که 
منطقی اعلام کرده تیم های بسکتبال  با ویلچر و 
فوتبال نابینایان را به پارالمپیک 2020 اعزام نمی کند. 
این تصمیم با انتقاد خیلی از اهالی ورزش همراه 
بود و اعتراض های زیادی صورت گرفت، اما کمیته 
ملی پارالمپیک روی موضع خود ایستاد و اعلام کرد 
پیش  از  سیاستی  چارچوب  در  اتفاق  این 
تعیین شده، رخ داده است. بعد از اینکه مهلت 
ثبت نام تیم ها در پارالمپیک 2020 توسط کشورها به 
پایان رسید و تقریبا همه از برگرداندن رأی کمیته 
پارالمپیک ناامید بودند، ناگهان اطلاعیه ای عجیب 
با این عنوان روی کانال این کمیته رفت: »مذاکره با 
سازمان های جهانی برای حضور تیم های فوتبال 
پنج نفره و بسکتبال با ویلچر ایران در پارالمپیک 
توکیو«. حالا با گذشت چند روز، دبیرکل کمیته ملی 
پارالمپیک از قطعی شدن اعزام تیم بسکتبال با 
ویلچر به پارالمپیک 2020 خبر داده، اما اعلام کرده به 
دلیل پایان مهلت ثبت نام، تیم فوتبال نابینایان در 
فهرست رزرو قرار گرفته و اعزام این تیم در  هاله ای از 
چطور  اینجاست  اصلی  سوال  دارد!  قرار  ابهام 
سیاست کمیته ملی پارالمپیک بعد از یک سال، 
یک شبه و آن هم بعد از پایان مهلت ثبت نام تیم ها 
تغییر کرد؟ چرا سهمیه ای که به دست آمده بود را از 
برای  راهی  دنبال  به  باید  حالا  و  دادیم  دست 
بازگرداندن آن باشیم؟ در تماسی با  هادی رضایی، 
را  سوال ها  این  پارالمپیک  ملی  کمیته  دبیرکل 
مطرح کردیم که او وعده شفاف سازی کامل توسط 
رئیس این کمیته را در آینده ای نزدیک داد، اما در 
صحبت هایی کوتاه گفت: »مسئولان بالاتر از ما 
هم حضور دارند که دستور اعزام این دو تیم را 
دادند. من قبول دارم که این شرایط اصلا مناسب 
فکر  به  دیر  مسئولان  متأسفانه  اما  نیست، 
افتادند. اگر قرار بود به این ماجرا ورود کنند، باید 
تمام  ثبت نام ها  مهلت  تا  می شد  انجام  زودتر 

نشده باشد.« 

واکنش

  ســرمربی تیم ملی در نخستین نشســت خبری اش به شــایعات مختلف درباره نقش آقازاده ها و دلال ها 
در انتخابش پاسخ داد؛ اســکوچیچ می گوید کســی نمی تواند با پول او را بخرد
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]شهروند[ در حالی  که از چند روز دیگر مسابقات کشتی قهرمانی آسیا 
به میزبانی کشور هند برگزار می شود، اتفاقی عجیب برای یک کشتی گیر 
ایرانی در این کشور بعد از کسب عنوان »رستم هندوستان« اهالی این 
رشته را شوکه کرد. پویا رحمانی که جزو قهرمانان رشته کشتی ساحلی 
ایران است، با حضور در جام رستم هند به  عنوان قهرمانی رسید اما این 
اتفاق خشم هندی ها را در پی داشت و فکر نمی کردند یک غیرهندی 

بتواند عنوان »رستم هند« را کسب کند. 

یک ایرانی، رستم هندوستان
کشور  در  رستم  جام  چطور  که  باشد  عجیب  همه  برای  شاید 
هندوستان برگزار می شود، اما این اتفاق نه  تنها در هند بلکه در 
خ می دهد؛ در حالی  که رستم در تاریخ ایران مرد بزرگی  پاکستان هم ر
است. هندی ها حتی برای قهرمان این جام که سومین دوره خود را 
می گذراند، یک گرز هم در نظر گرفته و علاوه بر آن جایزه نقدی هم 
به قهرمانان اهدا می کنند. مهم تر از همه شاید عنوان »رستم هند« 
رحمانی،  پویا  می گیرد.  تعلق  مسابقات  این  قهرمان  به  که  باشد 
ملی پوش کشتی ساحلی ایران که چندی پیش تنها طلای کاروان 
ایران در بازی های ساحلی جهان را به ارمغان آورد، تنها ایرانی حاضر 
در جام رستم و یکی از معدود خارجی های این مسابقات بود. با این 
حال این کشتی گیر ایرانی توانست مقابل چشمان هزاران هندی 
قهرمانی اش را جشن بگیرد. او برای رسیدن به قهرمانی از سد هفت 

کشتی گیر مثل هفت خان رستم عبور کرد.

خشم هندی ها علیه قهرمان ایرانی
حتی وقتی به تصاویر قهرمانی پویا رحمانی در هند هم نگاه می کنید، 
به راحتی متوجه می شوید که مسئولان هندی برگزار کننده این مسابقه 
از قهرمان نشدن هموطنان خود کاملا خشمگین هستند. در 2 دوره 
قبلی 2 کشتی گیر هندی قهرمان شده بودند و عنوان »رستم هند« را 
یدک می کشیدند، اما این بار وقتی یک ایرانی قهرمان این مسابقات 
شد، مسئولان برگزاری به فکر تغییر قوانین افتادند. حالا خبر می رسد که 
هندی ها تصمیم گرفتند از  سال آینده ورود خارجی ها به این رقابت ها را 
ممنوع کنند تا مطمئن شوند عنوان »رستم هند« به یکی از کشتی گیران 

همین کشور می رسد. 

رحمانی: گفتند چرا یک غریبه را راه دادید
پویا رحمانی که دو، سه سالی است در مسابقات مختلف هند شرکت 
می کند و این مسیر را به حضور در تیم ملی کشتی آزاد ایران ترجیح داده، 
درباره اتفاقاتی که بعد از قهرمانی در جام رستم برایش رخ داد، به »شهروند« 
می گوید: »بعد از اینکه من قهرمان شدم، برخی از بزرگان کشتی هند جمع 
شدند و اعتراض کردند که چرا یک غریبه را به این مسابقات راه دادید؟ به 
من هم گفتند که دیگر نمی گذاریم در هیچ مسابقه ای در هند شرکت کنی. 
برایشان خیلی سنگین بود که یک خارجی عنوان »رستم هند« را بگیرد. 
مدیربرنامه من در هند گفت فعلا سه، چهار ماهی به ایران برگرد تا آب ها از 
آسیاب بیفتد. من هم همین یکی، دو روز به ایران برمی گردم.«او درباره 
اینکه چرا به جای حضور در تیم ملی ایران در مسابقات محلی هند شرکت 

می کند، این طور پاسخ داد: »من پنج،  شش  سال در دوران رسول خادم در 
تیم ملی بودم، اما زندگی برایم خیلی سخت بود. نه تنها درآمدی نداشتیم، 
بلکه برای مکمل هایی که می خوردیم، باید از جیب هم خرج می کردیم. در 
هند ماهیانه بین 30 تا 35 میلیون درآمد داریم و در مسابقات مختلف 
شرکت می کنم. علاقه مردم در این کشور به کشتی خیلی زیاد است و در 
هر محله ای مسابقاتی با حضور 70، 80 هزار تماشاگر برگزار می شود.«این 
کشتی گیر ایرانی در پایان در پاسخ به این سوال که جوایز مسابقات کشتی 
در هند از چه طریقی تأمین می شود، می گوید:   »بزرگان هر شهر یا منطقه 
آنها از  دور هم جمع می شوند و طی 24 ساعت پول جمع می کنند. 
کشتی گیران مختلف دعوت می کنند و معیارشان هم فیلم هایی است که 
در گروه های واتس آپ ارسال می شود. علت دعوت شان از خارجی ها هم 
این است که می خواهند مسابقات جذاب تر شود؛ مثلا وقتی من برابر یک 
کشتی گیر هندی قرار می گیرم، جوسازی می کنند و هیجان مسابقه خیلی 

بالا می رود.« 

ماجرای خشم عجیب از موفقیت کشتی گیر ایرانی  در هندوستان

ت شد »رســتم« به ایران دیپور


